
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/15001.

Benyújtás dátuma: 2021-02-12 09:56

Parlex azonosító: 12RZ02E30001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Stummer János (Jobbik) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogy halad a társadalmi egyeztetés?" 

Tisztelt Miniszterelnök úr!

Az Önök egyik országgyűlési képviselője, aki ott a hátsó padban szokott időnként feltűnni 
szavazások napjain, bizonyos Lázár János még novemberben vetett szemet az éppen felújítás alatt 
lévő szabadkígyósi kastélyra.

Lázár úr a miniszterelnökkel akkor úgy egyezett meg, hogy a kastély az általa vezetett Mezőhegyesi
Ménesbirtokhoz kerül.

Az Önök egyik másik képviselője, akinek a feje fölött ezt a nagyok intézték, szegény Herczeg 
Tamás és a szintén fideszes helyi polgármester alig győzte védeni a mundér becsületét, pedig a 
helyzet mindenki számára nyilvánvaló volt:

Jó fideszes szokás szerint akarták ezt a kastélyt a párt egyik erős emberének haszonbérletbe 
odaadni.

A környék polgárai azonban néhány nap alatt több százan írták alá azt a petíciót, hogy ez ne 
történhessen meg, Önök pedig egyelőre legalábbis úgy tűnik, elálltak a tervüktől.

A népakarat győzött Önökkel szemben.

Herczeg Tamás a szabadkígyósi polgárok győzelmének napján úgy nyilatkozott, hogy társadalmi 
egyeztetés indul, hogy mi legyen a Kastély sorsa. Ő egyébként azt értette a társadalmi egyeztetés 
alatt, hogy leül ő, mint fideszes képviselő, a fideszes polgármester, a fideszes kormányhivatal és 
még valaki a fideszes kormányból és eldöntik, hogy mi legyen végső soron a kastéllyal.

Abba most had ne menjek bele, hogy ez mitől társadalmi, az majd egy másik kérdés lesz.



Ezzel kapcsolatban kérdezem Miniszterelnök urat, hogy hogy áll most ez a fideszes „társadalmi 
egyeztetés”? Találkoztak azóta ebben az ügyben egymással? Mire jutottak az utóbbi kettő 
hónapban?

A szabadkígyósi és a Békés megyei polgárok kíváncsian várják a válaszát.
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